# 15D

# GREAT BRITAIN & IRELAND

# 大不列颠及爱尔兰

**EUENGI** 





## 12 Breakfast | 11 Dinner

12 早餐 / 11 晚餐



### 4 Stars Accommodation



(Subject to changes)

- Cambridge Delta Hotels Huntingdon \*\*\*\* ( 1 Night )
- York DoubleTree by Hilton \*\*\*\* (1 Night)
- Edinburgh Holiday Inn \*\*\*\* (1 Night)
- Highlands Mercure Inverness Hotel \*\*\*\* ( 1 Night )
- Glasgow Crowne Plaza Glasgow \*\*\*\* (1 Night)
- Sligo Glasshouse Hotel \*\*\*\* (1 Night)
- Limerick Shannon Spring Hotel \*\*\*\* (1 Night) Dublin Aspect Hotel Park West \*\*\*\* (1 Night)
- Rosslare Ashdown Park Hotel \*\*\*\* (1 Night)
- Cardiff Mercure Cardiff North Hotel \*\*\*\* (1 Night)
- Bath Hotel Hampton by Hilton \*\*\*\* ( 1 Night )
- London Holiday Inn \*\*\*\* ( 1 Night )





### TIPPING (Not Inclusive) 不包括

• 150 Pounds Per Person 导游和司机 全程小费150英镑每人

### Optional Tour Excursion (自费加点项目)

ADDITIONAL ACTIVITIES THAT COMPLEMENT YOUR HOLIDAYS WILL BE AT YOUR OWN DISCRETION AND IS ENTIRELY OPTIONAL. • MINIMUM GROUP SIZE MAY APPLY.

自费加点项目,将由您自行决定,.以下价钱可能适用最低团体人数参考。

# LONDON - CAMBRIDGE 2

D

- Trafalgar Square A central London square, home to Nelson's Column and cultural landmarks...
- Big Ben The iconic clock tower at the Palace of Westminster.
- West Minister Abbey A historic church known for royal events and rich history.
- Buckingham Palace The British monarch's official residence, famous for the Changing of the Guard.
- Tower bridge A famous bridge over the River Thames with stunning views.
- London Eye A giant observation wheel offering panoramic city views.

### 伦敦 - 剑桥

### 晚餐

- 特拉法加广场 伦敦市中心的一个广场,是纳尔逊纪念柱和文 化地标的所在地。
- 大本钟 位于西敏宫的标志性钟楼。
- 西敏寺 一座历史悠久的教堂,以皇家活动和丰富的历史而闻
- 白金汉宫 英国君主的官方住所,以换岗仪式而著名。
- 塔桥 一座横跨泰晤士河的著名桥梁,提供壮丽的景色。
- 伦敦眼 一座巨大的观光轮,提供全景的城市视野。

# CAMBRIDGE - YORK 3

B/D

- University Town of Cambridge Known primarily for the prestigious University of Cambridge, it is a symbol of global excellence in education, research, and culture.
- Mansion House serves as both a residence and a venue for official functions, ceremonies, and events.
- Stone Gate It is a bustling, picturesque street that has been in use since medieval times.
- Peter Gate Abd is a historic street in the city of York, running from the York Minster area to the StoneGate.
- Magneficient York Minister is a masterpiece of Gothic architecture, renowned for its towering spires, intricate stained glass windows, and detailed stone carvings.

### 剑桥 - 约克

- **剑桥大学城** 主要以著名的剑桥大学而闻名,是全球教育、 研究和文化卓越的象征。
- 曼肖豪斯 既是住所,也是官方职能、仪式和活动的场所。
- 石门街 是一条繁忙而如画的街道,自中世纪以来一直在使
- 彼得门街 是约克市的一条历史街道,连接约克大教堂区域 和石门街。
- 壮丽的约克大教堂 是一座哥特式建筑的杰作,以其高耸的 尖塔、精致的彩色玻璃窗和详细的石雕而闻名。

### YORK - EDINBURGH 4

B/D

- Edinburgh Castle a royal residence, military stronghold, and symbol of Scottish power throughout history
- St. Giles Church This historic church is a symbol of Scottish Christianity, with deep historical, architectural, and cultural significance.

### 约克-爱丁堡

### 早餐/晚餐

- 爱丁堡城堡 是一座皇家住所、军事堡垒,并且是苏格兰历 史上权力的象征。
- 圣吉尔斯教堂 这座历史悠久的教堂是苏格兰基督教的象 征,具有深远的历史、建筑和文化意义。

### EDINBURGH - ST. ANDREWS - HIGHLANDS >

St. Andrews - It is best known as the birthplace of golf, the home of St. Andrews University, and for its stunning medieval architecture.

### 爱丁堡 - 圣安德鲁斯 - 高地

### 早餐/晚餐

圣安德鲁斯 - 它最著名的是高尔夫的发源地、圣安德鲁斯大 学的所在地,以及其令人惊叹的中世纪建筑。

### HIGHLANDS - LOCH NESS - GLASGOW

B/D

- Loch Ness a large, deep freshwater lake in the Scottish Highlands, located in the Great Glen.
- George Square the main public square in the heart of Glasgow, Scotland.
- Glasgow Cathedral a stunning medieval church located in the city center of Glasgow, Scotland.
- Gallery of Modern art it is home to a remarkable collection of contemporary art, showcasing both Scottish and international artists.
- Glasgow Science Centre is a dynamic hub for learning, exploration, and discovery

### 高地-尼斯湖-格拉斯哥

### 早餐/晚餐

- 尼斯湖 位于苏格兰高地的一个大型深水淡水湖,位于大峡
- 乔治广场 位于苏格兰格拉斯哥市中心的主要公共广场。
- 格拉斯哥大教堂 位于格拉斯哥市中心的一座令人惊叹的中 世纪教堂。
- 现代艺术画廊 这里展示了令人瞩目的当代艺术收藏,展出 苏格兰和国际艺术家的作品。
- 格拉斯哥科学中心 是一个充满活力的学习、探索和发现的 中心。

# GLASGLOW BELFAST - 7 GIANT CAUSEWAY - SLIGO B/D

- Transfer to Belfast via ferry.
- Antrim Coast a stunning stretch of coastline located in Northern Ireland.
- Giants Causeway this geological marvel consists of around 40,000 interlocking hexagonal basalt columns.
- Shakespeare's Birthplace one of the most famous historical landmarks in Stratford-upon-Avon, England.
- **Stonehenge** known for its large standing stones, arranged in a circular pattern.

# 格拉斯哥 🚊 贝尔法斯特 - 巨人之路 - 斯莱 早餐/晚餐 💛

- 乘坐渡轮前往贝尔法斯特。
- 安特里姆海岸 位于北爱尔兰的一段壮丽海岸线。
- **巨人之路** 这个地质奇观由大约40,000根互锁的六角形玄武岩柱组成。
- 莎士比亚故居 英格兰斯特拉特福德的最著名历史地标之一。
- 巨石阵 以其排列成圆形的大型立石而闻名。

# SLIGO - COUNTY CLAIRE - LIMERICK 8

R/D

 Cliffs of Moher - offer spectacular views over the Atlantic Ocean, with cliffs rising sharply from the sea below.

### 斯莱戈-克莱尔县-利墨里克

#### 早餐/晚餐

• **莫赫悬崖** - 提供壮观的大西洋景观,悬崖从海面上陡峭地 升起。

## LIMERICK - RING OF KERRY - DUBLIN 9

B/D

- Ring of Kerry a circular tourist route that loops around the peninsula, offering some of the most dramatic views in Ireland.
- Killarney National Park famous for its breathtaking landscapes, which include lakes, mountains, forests, and waterfalls.
- Ladies View It offers panoramic views of the surrounding Killarney Lakes, mountain ranges, and lush landscapes.

### 利墨里克-凯里环线-都柏林

#### 早餐/晚餐

- 凯里环线 一条环绕半岛的旅游路线,提供爱尔兰最具戏剧性的景观。
- **基拉尼国家公园** 以其令人叹为观止的自然景观而闻名,其中包括湖泊、山脉、森林和瀑布。
- **女士观景点** 提供环绕基拉尼湖泊、山脉和郁郁葱葱景观的 全景视野。

# DUBLIN - ROSSLARE 10

В

- Dublin Castle A historic castle and government complex in the heart of Dublin. Ireland
- Spire of Dublin A modern, stainless steel monument standing 120 meters (394 feet) tall. It

### 都柏林 - 罗斯莱尔

#### 早餐

- 都柏林城堡 位于爱尔兰都柏林市中心的历史悠久的城堡和政府综合体。
- **都柏林尖塔** 一座现代的不锈钢纪念碑, 高达120米(394 英尺)。

# ROSSLARE - CARDIFF 11

B/D

- Rosslare Harbor It is one of the busiest and most important ferry terminals in Ireland.
- Millennium Stadium Cardiff Park is a major sports and entertainment venue located in Cardiff, the capital city of Wales.

### 罗斯莱尔 - 卡迪夫

#### 早餐/晚餐

- **罗斯莱尔港口** 它是爱尔兰最繁忙和最重要的渡轮码头之一。
- 卡迪夫千年体育场 是位于威尔士首都卡迪夫的一个重要体育和娱乐场所。

### CARDIFF - STONE HENGE - BATH 12

B/D

- Stonehenge is made up of massive standing stones arranged in a circular formation.
- Roman Bath Museum a well-preserved ancient Roman site consisting of bathhouses, temples, and a natural hot spring.

### 卡迪夫 - 巨石阵 - 罗马浴场

#### 早餐/晚餐

- 巨石阵 由一圈排列成圆形的巨大立石组成。
- **罗马浴场博物馆** 一个保存完好的古罗马遗址,包含浴室、庙宇和天然温泉。

# BATH-STRATFORD-LONDON 13

B/D

 "William Shakespeare's Birthplace" playwright - Drive to Stratford to witness this world-famous playwright.

# 巴斯 - 斯特拉特福德 - 伦敦 早餐/晚餐

威廉·莎士比亚出生地 - 驱车前往斯特拉特福德,参观这位世界著名剧作家的故居。

# ATTRACTIONS 旅游景点



North Coast, Ireland GIANTS CAUSEWAY 巨人之路



London, England TOWER BRIDGE 塔桥



Edinburgh, Scotland ST. GILES CHURCH 圣吉尔斯教堂



London, England BUCKINGHAM PALACE 白金汉宫



County Clare, Ireland CLIFFS OF MOHER 莫赫悬崖

For reservations or any other inquiries, please contact our staff.



Disclaimer: Due to travel restrictions related to the COVID-19 pandemic, local religious holidays, public holidays, weather conditions, transportation, natural disasters, or other unforeseen circumstances, SEARCH TRAVEL reserves the right to make necessary adjustments to the itinerary (including changes in the order of sightseeing) to ensure the smooth progress of the trip, with or without prior notice. Please note that if the travel itinerary is affected by the aforementioned issues, refunds or replacements will not be provided. Images are for reference only. In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the itinerary, the English version shall prevail.



### SEARCH TRAVEL PTE LTD 寻之旅(TA03442





≤ enquiry@searchtravel.com.sg

www.searchtravel.com.sg

101 Upper Cross Street, People's Park Centre #02-75A, S058357